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2.sestanka VO Breg, ki je bil v četrtek 3.6.2021 ob 10 in 30 v sejni sobi občine Žirovnica 
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Dnevni red:

1 Aktivnosti vaškega odbora 

2. Problematika prometa skozi vas

Na sestanek smo povabili tudi župana g. Leopolda Pogačarja, ki se je sestanka z veseljem 
udeležil.

Žal tudi letos zaradi znanih razlogov nismo mogli izpeljati vsakoletne čistilne akcije in 
srečanja vaščanov Brega, ki naj bi bil v začetku junija.

Glede srečanja vaščanov smo bili enotnega mnenja, da bi ga izpeljali v začetku septembra, 
seveda, če bodo zdravstvene razmere to dopuščale.

Z županom smo se zopet pogovarjali o prometni problematiki skozi vas. Opažamo, da 
vozniki ne upoštevajo prometne znake in da se vozi hitreje kot to dopuščajo predpisi. Na 
žalost opažamo da tudi poklicni vozniki težkih kamionov, ki vozijo v Piškovco, ne upoštevajo 
prometnih predpisov. V naslednjem letu bo dokončan most v Piškovci, kar za vas pomeni 
povečanje prometa, ne glede, da cesta Piškovca-Breg ne bo asfaltirana.

Župan nam je predstavil, da bodo v kratkem pričeli z pogovori z vaščani glede izgradnje 
pločnika skozi vas. Vaški odbor predlaga pomoč pri pogovorih z vaščani. Pločnik naj bi bil 
dokončan v roku 3 let. Vaščane skrbi, da bodo vozniki zaradi pločnika, še manj upoštevali 
omejitev skozi vas.
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